
Z A P I S N I K
sa TRIDESETŠESTE sednice Skupštine grada

Čačka, održane 10. juna  2010. godine,
  u velikoj sali Skupštine grada

Čačka  u Čačku

Sednica je počela u 10 sati i 5 minuta.

Sednicu  je,  u  skladu  sa  članom  123.  Poslovnika  o  radu  Skupštine  otvorio  i 
predsedavao joj Veljko Negovanović, predsednik Skupštine grada Čačka.

Predsednik  Skupštine  je  obavestio  odbornike  da  je  na  početku  sednice,  prema 
obaveštenju koje je dobio od Stručne službe Skupštine, prisutno 42 odbornika. 

Pored  odbornika  sednici  Skupštine  su  prisustvovali  Gradonačelnik, Zamenik 
gradonačelnika, članovi Gradskog veća, predstavnici Gradskih uprava i predstavnici sredstava 
javnog informisanja.

Sednici  od  početka  do  zaključenja  nisu  prisustvovali  odbornici  Popović  Dmitar, 
Azanjac  Šišović  Sanja, Andrić  Dragan, Vujadinović  Slobodan,  Anđelić  Dragan,  Erić 
Tomislav, Blagojević  Predrag, Lazović  Milan, Marinković  Anđelka, Milenković  Mirjana, 
Vulićević Mirjana, Mihajlo Tanja,  Pešić  Jole,  Purić Miroslav,  Romandić Zoran,  Starčević 
Stanko, Gostiljac Radovan, Čekerevac Željko,  Vučetić Dragan, Milić Vladan, Vučić Milka, 
Blagojević  dr  Slobodan, Terzić  Brankica, Vlastelica  Rade,  Marković  Stojan, Selaković 
Duško, Lazović Branislav, Milošević Tomo, Laković Joviša, Jakšić Olga i Novaković Vesna.

Skupština je opravdala odsustvo sa sednice Vesni Novaković koja je prijavila da nije u 
mogućnosti da prisustvuje današnjoj sednici Skupštine. 

Predsedavajući, predsednik Skupštine, je potom obavestio odbornike da im je uz poziv 
za današnju sednicu Skupštine dostavljen  zapisnik sa 35. sednice Skupštine radi usvajanja.

Pitao je odbornike da li ima primedaba na zapisnik sa tridesetpete sednice Skupštine 
od  21. i 26. aprila  2010. godine.  

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je, jednoglasno, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se zapisnik sa tridesetpete sednice Skupštine grada Čačka od   21. i 26. aprila 
2010. godine, bez primedaba. 

Zatim je predsedavajući, predsednik Skupštine obavestio odbornike da im je predlog 
dnevnog reda sa odgovarajućim materijalom dostavljen uz poziv za sednicu.

Pitao je odbornike da li ima predloga za izmenu ili dopunu dnevnog reda.
 



 Pošto  nije  bilo  predloga  za  izmenu  ili  dopunu  dnevnog  reda  Skupština  je, 
jednoglasno, utvrdila za današnju sednicu, sledeći

D n e v n i   r e d:

1. Predlog plana detaljne regulacije koridora dalekovoda 110/kv broj 115/2 ts „Čačak 
3“ – ts „Čačak /1“ i broj 115/3 ts „Čačak 1“ – ugaoni stub „6U“ u Čačku.

2. Predlog akcionog plana zapošljavanja grada Čačka za 2010. godinu.

3. Predlog  odluke  o  sakupljanju,  dopremanju  i  odlaganju  čvrstog  komunalnog 
otpada.

4. Predlog odluke o davanju saglasnosti  na Izmene i dopune programa poslovanja 
Javnog preduzeća za vodosnabdevanje “Rzav“ Arilje za 2010. godinu.

5. Izveštaj  o  poslovanju  Javnog preduzeća  za  urbanističko  i  prostorno  planiranje, 
građevinsko zemljište i puteve  „Gradac“ Čačak za 2009. godinu.

6. Izveštaj  o poslovanju  JKP “Gradsko zelenilo“ Čačak za 2009. godinu.

7. Izveštaj o poslovanju JKP „Parking servis“ Čačak za 2009. godinu.

8. Izveštaj o poslovanju JKP “Moravac“ Mrčajevci za 2009. godinu.

9. Izveštaj o radu Narodnog muzeja Čačak za 2009. godinu.

10. Izveštaj o radu Umetničke galerije „Nadežda Petrović“ Čačak za 2009. godinu. 

11. Izveštaj o radu Gradske uprave za finansije za 2009. godinu.

12. Izveštaj o radu Gradske uprave za urbanizam za 2009. godinu.

13. Izveštaj o radu Gradske uprave za društvene delatnosti za 2009. godinu.

14. Izveštaj o radu Gradske uprave za lokalnu poresku administraciju za 2009. godinu.

15. Izveštaj o radu Gradske uprave za lokalni ekonomski razvoj za 2009. godinu.

16. Izveštaj o radu Gradske uprave za inspekcijski nadzor za 2009. godinu. 

17. Izveštaj o radu Gradske uprave za opšte i zajedničke poslove za 2009. godinu.

18. Izveštaj  o radu Gradske uprave za stručne poslove Skupštine,  Gradonačelnika i 
Gradskog veća za 2009. godinu

19. Izveštaj o radu Gradskog javnog pravobranilaštva  za 2009. godinu.



20. Predloga odluke o davanju saglasnosti na Odluku o cenama pogrebnih usluga i 
održavanja groblja.

21. Predlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  na  odluku  o  cenama  usluga  iznošenja  i 
deponovanja smeća.

22. Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku o cenama pijačnih usluga, zakupa 
pijačnog  poslovnog  prostora  i  pijačnih  površina  za  postavljanje  privremenih 
montažnih  objekata,  kao  i  usluge  čišćenja  stambenih  zgrada  i  vanrednih 
komunalnih usluga.

23. Predlog  odluke  o  korišćenju  neiskorišćenih  sredstava  samodoprinosa  Mesne 
zajednice „Palilula“ Čačak.

24. Odbornička pitanja i odgovori.

RAD PO POJEDINIM TAČKAMA DNEVNOG REDA

PRVA TAČKA: Predlog plana detaljne regulacije koridora dalekovoda 110/  kv     
                           broj     115/2 ts „Čačak 3“ – ts „Čačak /1“ i broj 115/3 ts „Čačak 1“   
                           – ugaoni stub „6U“     u Čačku  

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Miloš Milosavljević, načelnik 
Gradske uprave za urbanizam.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres u načelu.

U pretresu u načelu nije bilo učesnika.

Pre odlučivanja o predlogu akta u načelu,  na predlog predsednika Skupštine da se 
utvrdi kvorum na sednici prebrojavanjem je utvrđeno da sednici prisustvuje 44 odbornika.

Zatim je na predlog predsednika Skupštine kvorum utvrđen i prozivkom odbornika 
koju je obavio sekretar Skupštine. 

Utvrđeno je  da  sednici  prisustvuje  44  odbornika,  pa  je  predsednik  Skupštine 
konstatovao da postoji kvorum za rad i punovažno odlučivanje. 

Zatim je stavio na glasanje predlog akta u načelu.

Skupština je sa 44 glasa za, jednoglasno, donela Plan detaljne regulacije u načelu.

Predsedavajući predsednik  Skupštine  je,  zatim  otvorio  pretres  u  pojedinostima  i 
obavestio Skupštinu da na predlog akta  nema podnetih amandmana. 



Pošto se u pretresu u pojedinostima niko nije javio za reč, Skupština je sa 44 glasa za, 
donela

P L A N
DETALJNE REGULACIJE KORIDORA DALEKOVODA 110/KV

BROJ 115/2 TS „ČAČAK 3“ – TS „ČAČAK /1“ I BROJ 115/3 TS „ČAČAK 1“
– UGAONI STUB „6U“ U ČAČKU

u celini u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.
    
Plan je sastavni deo ovog zapisnika. 

DRUGA TAČKA: Predlog akcionog plana zapošljavanja grada Čačka za 2010. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Saša Obradović, predsednik 
Lokalnog saveta za zapošljavanje.

S obzirom  da  su  u  međuvremenu  još  dva  odbornika  predala  evidencione listiće, 
predsednik Skupštine je konstatovao da sednici prisustvuje 46 odbornika.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres u načelu.

U pretresu u načelu nije bilo učesnika.

Zatim je stavio na glasanje predlog akta u načelu.

Skupština je sa 44 glasa za  i 1 glas protiv donela Akcioni plan  u načelu.

Predsedavajući predsednik  Skupštine  je,  zatim  otvorio  pretres  u  pojedinostima  i 
obavestio Skupštinu da na predlog akta nema podnetih amandmana. 

Pošto se u pretresu u pojedinostima niko nije javio za reč, Skupština je sa 44 glasa za, 
uz 2 uzdržana glasa  donela

AKCIONI PLAN
ZAPOŠLJAVANJA GRADA ČAČKA ZA 2010. GODINU,

u celini u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Akcioni plan  je sastavni deo ovog zapisnika. 

TREĆA TAČKA: Predlog odluke o sakupljanju, dopremanju i odlaganju čvrstog
                              komunalnog otpada

Za reč se javio odbornik Dmitar Popović koji je obavestio Skupštinu da opozicioni 
odbornici  ne žele  da opstruišu rad  Skupštine,  ali  da sednici  ne prisustvuju zbog toga što 



smatraju  da  je  prekršen  član  205.  Poslovnika  o  radu  Skupštine,  po  kome  je  predsednik 
Skupštine dužan da obezbedi javnost rada sednice i televizijski prenos. Tražio je objašnjenje 
zbog čega je raspisivan konkurs za izbor emitera koji će vršiti prenos sednica Skupštine kada 
je potpisan Ugovor o poslovnoj saradnji sa obe televizijske kuće. Opozicioni odbornici kao 
uslov da se vrate u skupštinske klupe traže vraćanje direktnog televizijskog prenosa sednica 
kako bi građani bili informisani o radu Skupštine. Istovremeno je poručio da je ovo zadnja 
opomena  predsedniku  Skupštine  i  da  će  ukoliko  se  zahtev  ne  uvaži  opozicija  preduzeti 
drastičnije korake. 

Predsednik Skupštine Veljko Negovanović je naglasio da on nije prekršio ni Statut 
grada ni Poslovnik o radu Skupštine i podsetio da je u prethodnom periodu Skupština gotovo 
jednoglasno  uz  samo  1 uzdržan  glas  donela  Odluku  o  prenosu  sednica  Skupštine  putem 
elektronskih medija upravo na predlog opozicionih odbornika i ako je predlog Gradskog veća 
bio da se sednice Skupštine prenose putem televizije. Na osnovu ove skupštinske Odluke koja 
je proširila krug emitera sa televizijskih na radio, na konkurs su se javile i radio i televizijske 
kuće,  i  Skupština  donela  legalnu  Odluku  da  se  prenos  sednica  vrši  putem  radija  kao 
najpovoljnijeg odnosno najeftinijeg elektronskog medija.. Istovremeno je naglasio da postoji i 
statutarna i poslovnička mogućnost da se svaka skupštinska odluka, pa i Odluka o prenosu 
sednice  Skupštine  u  propisanoj  proceduri  i  na  legalan  način  izmeni  ukoliko  nije  dobra. 
Takođe postoji mogućnost za onoga ko smatra da Odluka nije legalno doneta da se obrati 
nadležnom Ministarstvu ili Sudu čije bi odluke za Skupštinu bile obavezujuće. 

Dmitar Popović se ponovo javio za reč i istakao da je utisak opozicionih odbornika da 
vlast  ukidanjem televizijskog  prenosa  želi  nešto  da  sakrije,  a  da  su  opozicioni  odbornici 
spremni da se odreknu i dnevnica kako bi se obezbedila sredstva za direktan tv prenos. Smatra 
da je prekršen Zakon o javnim nabavkama kada je raspisan i sproveden konkurs za prenos 
sednica  Skupštine.  On  je  istovremeno  pozvao  odbornike  opozicije  koji  su  bili  u  sali,  a 
formalno nisu ni prisustvovali sednici, jer nisu predali evidencione listiće, da napuste salu.

Posle kraće pauze nastavljen je rad po trećoj tački dnevnog reda.

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Velimir Mitrović, pomoćnik 
Gradonačelnika grada Čačka.

U  pretresu  koji  je  predsednik  Skupštine  zatim  otvorio  učestvovao  je  Miladin 
Ristanović koji  je  predložio da Skupština ne donese Odluku o sakupljanju, dopremanju i 
odlaganju čvrstog komunalnog otpada, a da  donese poseban zaključak kojim će zadužiti svog 
člana u timu za praćenje i podršku sistema Regionalne sanitarne deponije „Duboko“ da sačini 
i Skupštini dostavi informaciju koja će sadržati postupak sakupljanja, dopremanja, tretmana i 
odlaganja čvrstog komunalnog otpada, zatim koje od ovih radnji i gde će obavljati lokalna 
javna komunalna preduzeća,  a šta od ovoga će raditi  preduzeće „Duboko“, zatim podatke 
kada će sistem konačno početi  da funkcioniše i  da eventualno predloži  pojačanje vođenje 
realizacije projekta ukoliko nema potrebnu kadrovsku strukturu, zatim koje još odluke treba 
doneti  i  kada,  da  bi  realizacija  tekla  u  skladu  sa  tehničkim mogućnostima,  da  Skupštini 
dostavi konačnu kalkulaciju cene koštanja imajući u vidu član 3. odeljak 3. tačku 01 i tačku E, 
pod 1. i 2. Ugovora o međuopštinskoj podršci i Akta o podređenosti. 

Podsetio je, da je Skupština u decembru mesecu potpisala Ugovor sa bankom, a da je 
tada rečeno da se za dobijanje kredita još jedino čeka potpis opštine Požega i da je i to u 



međuvremenu obavljeno, a sada se ispostavilo da je potrebno doneti ovu Odluku o kojoj tada 
nije  bilo  reči.  Ponovo  je  podsetio  da  je  prošla  cela  godina  od  donošenja  zaključka  ove 
Skupštine kojim su traženi detaljni podaci u vezi sa stanjem na ovoj deponiji, a da ni danas 
nema  odgovora  na  brojna  pitanja  koja  su  postavljana  tada  a  i  mnogo  kasnije,  a  u 
međuvremenu se raspravljalo i o Planu poslovanja ovog preduzeća i o drugim aktima koji su 
vezani za ovu investiciju. 

Predsednik Skupštine je predložio da se još jednom insistira kod preduzeća „Duboko“ 
da postupi po zaključcima ove Skupštine, a od odbornika Ristanovića zatražio da povuče svoj 
predlog  o  neizglasavanju  Odluke  za  koju  je  očigledno  da  se  mora  doneti  kao  uslov  za 
povlačenje kreditnih sredstava. 

Za reč se ponovo javio Miladin Ristanović koji je podsetio da je i prilikom usvajanja 
Programa rada za ovu godinu preduzeća „Duboko“ direktoru postavio niz pitanja usmeno i 
pismeno, a da odgovor još nije dobio. Insistira na objašnjenju zbog čega je potrošeno vreme 
od skoro godinu ipo, a da još uvek nije definisano šta sve treba učiniti da bi se sredstva za ovu 
investiciju mogla koristiti. Pri tom je ostao pri svojim predlozima. 

U vezi sa ovim pitanjima objašnjenje je dao Velimir Mitrović koji je između ostalog 
naglasio da je aktiviranje kreditnih sredstava kod banaka uslovljeno različitim zahtevima i 
garanacijama, a da su u pitanju značajna sredstva od oko 9. miliona evra i da se svi uslovi 
koje banka traži moraju ispuniti. Složio se da Skupština grada nije dovoljno informisana o 
svim aktivnostima i postupcima koji se obavljaju da bi deponija „Duboko“ konačno mogla da 
počne da radi, ali je naglasio da je jasno definisano šta ko i gde treba da obavlja u postupku 
prikupljanja predaje , pretovara i stacioniranja otpada. 

Skupština je, zatim na predlog predsednika sa 41 glasom za, uz 2 glasa protiv,  donela 

O D L U K U
O SAKUPLJANJU, DOPREMANJU I ODLAGANJU ČVRSTOG

KOMUNALNOG OTPADA,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Skupština je istovremeno sa 38 glasova za, uz 3 uzdržana glasa na predlog odbornika 
Miladina Ristanovića donela i sledeći

Z a k lj u č a k

Zadužuje se  predstavnik  Skupštine  grada  Čačka  član  tima  za  praćenje  i  podršku 
sistema Regionalne sanitarne deponije „Duboko“ da sačini i Skupštini  dostavi informaciju 
koja će sadržati podatke o  postupku sakupljanja, dopremanja, tretmana i odlaganja čvrstog 
komunalnog otpada, zatim koje od ovih radnji i gde će obavljati lokalna javna komunalna 
preduzeća,  a  šta  od  ovoga  će  raditi  preduzeće  „Duboko“,  zatim  podatke  kada  će  sistem 
konačno početi da funkcioniše i da eventualno predloži pojačanje vođenja realizacije projekta, 
zatim  koje  još  odluke  treba  doneti  i  kada,  da  bi  realizacija  tekla  u  skladu  sa  tehničkim 
mogućnostima, da Skupštini dostavi konačnu kalkulaciju cene koštanja imajući u vidu član 3. 



odeljak  3.  tačku  01  i  tačku  E,  pod  1.  i  2.  Ugovora  o  međuopštinskoj  podršci  i  Akta  o 
podređenosti. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo  zapisnika. 

***

Predsednik Skupštine je predložio odbornicima da razmatranje četvrte tačke dnevnog 
reda odlože i razmatraju  kasnije u toku sednice, s obzirom da je dobio informaciju da je 
izvestilac  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  krenuo  iz  Arilja  i  da  će  uskoro  stići,  a  da  se  u 
međuvremenu razmatraju ostale tačke iz predloga dnevnog reda. 

Za ovaj predlog izjasnilo se 42 odbornika, pa je predsednik Skupštine konstatovao da 
je predlog prihvaćen. 

***

PETA TAČKA: Izveštaj o poslovanju Javnog preduzeća za urbanističko i prostorno
                            planiranje, građevinsko zemljište i puteve  „Gradac“ Čačak 
                              za 2009. godinu  

Uvodno izlaganje po ovoj  tački  dnevnog reda podneo je Vojislav Ilić,  direktor  JP 
„Gradac“ Čačak, koji je između ostalog ukazao i na nekoliko tehničkih grešaka koje su se 
potkrale u materijalu koji su odbornici dobili. 

U pretresu se za reč javio Milan Lazović, koji je rekao da predsednik Skupštine snosi 
najveću odgovornost za rad i javnost Skupštine i u ime odborničke grupe DS – SPO i ostalih 
opozicionih odborničkih grupa uputio inicijativu da se na sledeću sednicu Skupštine uvrsti u 
dnevni red  Izmena odluke o vršenju prenosa sednica Skupštine.

Pošto nije bilo učesnika u pretresu po Izveštaju JP „Gradac“ predsednik Skupštine je 
stavio na glasanje Izveštaj.

Skupština je sa 41 glasom za, i  1 glasom  protiv donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja  se  Izveštaj  o  poslovanju  Javnog  preduzeća  za  urbanističko  i  prostorno 
planiranje, građevinsko zemljište i puteve „Gradac“ Čačak za 2009. godinu, koji je usvojio 
Upravni odbor Javnog preduzeća za urbanističko i prostorno planiranje, građevinsko zemljište 
i  puteve  „Gradac“  Čačak,  na  sednici  održanoj  13.  aprila  2010.  godine,   u  tekstu  koji  je 
odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.



ŠESTA TAČKA: Izveštaj  o poslovanju  JKP “Gradsko zelenilo“ Čačak 
                               za 2009. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela je Verica Stanić, direktor JKP 
„Gradsko zelenilo“ Čačak.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je sa 41 glasom za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o poslovanju JKP „Gradsko zelenilo“ Čačak za 2009. godinu, koji 
je usvojio Upravni odbor JKP „Gradsko zelenilo“ Čačak, na sednici održanoj 13. aprila 2010. 
godine, u tekstu koji je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

S obzirom da je u međuvremenu na sednicu stigao izvestilac po materijalu iz četvrte 
tačke dnevnog reda, predsednik Skupštine je obavestio odbornike da će se sada raspravljati po 
toj tački.

ČETVRTA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na Izmene i dopune programa
                                   poslovanja Javnog preduzeća za vodosnabdevanje “Rzav“ Arilje
                                   za 2010. godinu

Uvodno  izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podneo  je  Radomir  Topalović, 
predstavnik  JP „Rzav“ Arilje.

U  pretresu  koji  je  predsednik  Skupštine  zatim  otvorio  učestvovao  je  Miladin 
Ristanović  koji  je  najpre  istakao da  razume da  se  dopuna programa vrši  zbog donošenja 
Odluke  o  gradnji  brane  „Svračkovo“,  ali  je  primetio  da  su  značajno  smanjena  planirana 
sredstva za njenu gradnju, pa je pitao da li će se početne teškoće i kašnjenja u odnosu na 
prvobitno  određen  dinamički  plan  odraziti  na  konačan  rok  izgradnje  investicije  koji  je 
planiran za 2014. godinu. 

Na ova pitanja odgovorio je Radomir Topalović, predstavnik JP „Rzav“ Arilje.

Po zaključenom pretresu, Skupština je sa 40 glasova za, donela

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA IZMENE I DOPUNE PROGRAMA

POSLOVANJA JAVNOG PREDUZEĆA ZA VODOSNABDEVANJE “RZAV“ ARILJE
ZA 2010. GODINU,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.



Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 

SEDMA TAČKA: Izveštaj o poslovanju JKP „Parking servis“ Čačak za 2009. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Predrag Stošić, direktor JKP 
„Parking servis“ Čačak.

Pošto se niko nije javio za reč u pretresu, Skupština je sa 37 glasova za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o poslovanju JKP „Parking servis“ Čačak za 2009. godinu, koji je 
usvojio  Upravni  odbor  JKP  „Parking  servis“  Čačak,  na  sednici  održanoj  5.  marta  2010. 
godine, u tekstu koji je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

OSMA TAČKA: Izveštaj o poslovanju JKP “Moravac“ Mrčajevci za 2009. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela je Mica Stojanović, finansijski 
rukovodilac  JKP „Moravac“ Mrčajevci.

Pošto se niko nije javio za reč u pretresu, Skupština je sa 38 glasova za, donela 

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o poslovanju JKP „Moravac“ Mrčajevci za 2009. godinu, koji je 
usvojio Upravni odbor JKP „Moravac“ Mrčajevci, na sednici održanoj 9. aprila 2010. godine, 
u tekstu koji je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

DEVETA TAČKA: Izveštaj o radu Narodnog muzeja Čačak za 2009. godinu

Uvodno  izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podnela  je  Delfina  Rajić,  direktor 
Narodnog muzeja Čačak.

Pošto se u pretresu, koji je predsednik otvorio, niko nije javio za reč, Skupština je sa 
39 glasova za, donela 

Z a k lj u č a k



Usvaja se Izveštaj o radu Narodnog muzeja Čačak za 2009. godinu, koji je usvojio 
Upravni odbor Narodnog muzeja Čačak, na sednici održanoj 15. aprila 2010. godine, u tekstu 
koji je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

Predsednik Skupštine je čestitao direktorki i ovoj Ustanovi na dobijenim priznanjima u 
prethodnoj godini. 

DESETA TAČKA: Izveštaj o radu Umetničke galerije „Nadežda Petrović“ Čačak
                                za 2009. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela je Milica Petronijević, direktor 
Umetničke galerije „Nadežda Petrović“ Čačak.

Pošto se niko nije javio za reč u pretresu, Skupština je sa 38 glasova za, donela 

Z a k lj u č a k

Usvaja se  Izveštaj  o  radu Umetničke  galerije  „Nadežda Petrović“  Čačak za  2009. 
godinu,  koji  je  usvojio  Upravni  odbor  Umetničke  galerije  „Nadežda  Petrović“  Čačak,  na 
sednici održanoj 6. aprila 2010. godine, u tekstu koji je odbornicima dostavljen uz poziv za 
sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

JEDANAESTA TAČKA: Izveštaj o radu Gradske uprave za finansije za 2009. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Zoran Todosijević, načelnik 
Gradske uprave za finansije.

Pošto u pretresu nije bilo učesnika, Skupština je sa 40 glasova za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o radu Gradske uprave za finansije  za 2009. godinu, u tekstu koji je 
odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

DVANAESTA TAČKA: Izveštaj o radu Gradske uprave za urbanizam za 2009. godinu



Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Miloš Milosavljević, načelnik 
Gradske uprave za urbanizam.

Pošto u pretresu nije bilo učesnika, Skupština je sa 41 glasom za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o radu Gradske uprave za urbanizam  za 2009. godinu, u tekstu koji 
je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

 
TRINAESTA TAČKA: Izveštaj o radu Gradske uprave za društvene delatnosti
                                         za 2009. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Miroslav Vujović, načelnik 
Gradske uprave za društvene delatnosti.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

U pretresu  je  učestvovao  Lazar  Čikiriz  koji  je  pohvalio  rad  Uprave  za  društvene 
delatnosti, posebno odnos Uprave prema školama.

Skupština je zatim  sa 41 glasom za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o radu Gradske uprave za društvene delatnosti za 2009. godinu, u 
tekstu koji je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

ČETRNAESTA TAČKA: Izveštaj o radu Gradske uprave za lokalnu poresku
                                           administraciju za 2009. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Duško Savković, načelnik 
Gradske uprave za lokalnu poresku administraciju.

Pošto u pretresu nije bilo učesnika, Skupština je sa 42 glasa za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o radu Gradske uprave za lokalnu poresku administraciju za 2009. 
godinu, u tekstu koji je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.



PETNAESTA TAČKA: Izveštaj o radu Gradske uprave za lokalni ekonomski razvoj 
                                        za 2009. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Vladimir Gojgić, predstavnik 
Gradske uprave za lokalni ekonomski razvoj.

Pošto u pretresu nije bilo učesnika, Skupština je sa 42 glasa za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja  se  Izveštaj  o  radu  Gradske  uprave  za  lokalni  ekonomski  razvoj  za  2009. 
godinu, u tekstu koji je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.
 

ŠESNAESTA TAČKA:   Izveštaj o radu Gradske uprave za inspekcijski nadzor
                                          za 2009. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneo je Stojan Vojinović, načelnik 
Gradske uprave za inspekcijski nadzor.

Pošto u pretresu nije bilo učesnika, Skupština je sa 40 glasova za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se Izveštaj o radu Gradske uprave za inspekcijski nadzor za 2009. godinu, u 
tekstu koji je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

SEDAMNAESTA TAČKA:  Izveštaj o radu Gradske uprave za opšte i zajedničke
                                               poslove za 2009. godinu

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podnela  je  Nadežda  Vuksanović, 
načelnik Gradske uprave za opšte i zajedničke poslove.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.



U pretresu je učestvovao Miladin Ristanović koji je istakao da su sve gradske uprave 
dobro radile i pored nedostatka dovoljnog broja kadrova u pojedinim upravama. Naglasio je 
posebno  da bi problem nedostatka kadrova pogotovu za obavljanje poslova koji se upravama 
nameću kao novi donošenjem propisa od strane države koja istovremeno ograničava prijem 
radnika za njihovo izvršavanje, država morala da rešava umesto što lokalnim samoupravama 
nameće obaveze, a sprečava ih da ih izvršavaju. 

Skupština je, zatim, sa 40 glasova za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja se  Izveštaj  o  radu Gradske  uprave  za  opšte  i  zajedničke  poslove  za  2009. 
godinu, u tekstu koji je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

OSAMNAESTA TAČKA: Izveštaj o radu Gradske uprave za stručne poslove
                                             Skupštine, Gradonačelnika i Gradskog veća 
                                             za 2009. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneli su Slavica Karanac, načelnik 
Gradske uprave za stručne poslove Skupštine, Gradonačelnika i Gradskog veća i Ljubodrag 
Petković, sekretar Skupštine.

Pošto u pretresu nije bilo učesnika, Skupština je sa 39 glasova za, donela sledeći

Z a k lj u č a k

Usvaja  se  Izveštaj  o  radu  Gradske  uprave  za  stručne  poslove  Skupštine, 
Gradonačelnika i Gradskog veća  za 2009. godinu, u tekstu koji je odbornicima dostavljen uz 
poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

DEVETNAESTA TAČKA: Izveštaj o radu Gradskog javnog pravobranilaštva 
                                              za 2009. godinu

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podnela je Katarina Novković, javni 
pravobranilac.

Pošto u pretresu nije bilo učesnika, Skupština je sa 37 glasova za, donela sledeći

Z a k lj u č a k



Usvaja se Izveštaj o radu Gradskog javnog pravobranilaštva za 2009. godinu, u tekstu 
koji je odbornicima dostavljen uz poziv za sednicu Skupštine. 

Materijal po ovoj tački je sastavni deo zapisnika.

DVADESETA TAČKA: Predloga odluke o davanju saglasnosti na Odluku o cenama
                                       pogrebnih usluga i održavanja groblja

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneli su Verica Stanić, direktor JKP 
„Gradsko  zelenilo“  Čačak  i  Vladimir  Gojgić,  predstavnik  Gradske  uprave  za  lokalni 
ekonomski razvoj.

Skupština je, zatim bez pretresa,  sa 39 glasova za,  donela 

O D L U K U
O DAVANjU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O CENAMA

POGREBNIH USLUGA I ODRŽAVANJA GROBLJA,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 

DVADESETPRVA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku o cenama
                                                usluga iznošenja i deponovanja smeća

Uvodno izlaganje po ovoj tački dnevnog reda podneli su Miloje Vojinović, direktor 
JKP  „Komunalac“  Čačak  i  Vladimir  Gojgić,  predstavnik  Gradske  uprave  za  lokalni 
ekonomski razvoj.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je, sa 40 glasova za,  donela 

O D L U K U
O DAVANJU SAGLASNOSTI NA ODLUKU O CENAMA

USLUGA IZNOŠENJA I DEPONOVANJA SMEĆA,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 



DVADESETDRUGA TAČKA: Predlog odluke o davanju saglasnosti na odluku o cenama
                                                  pijačnih usluga, zakupa pijačnog poslovnog prostora i
                                                  pijačnih površina za postavljanje privremenih
                                                  montažnih objekata, kao i usluge čišćenja stambenih
                                                  zgrada i vanrednih komunalnih usluga

Za reč se javio Siniša Pravdić član Gradskog veća, koji je u ime predlagača Gradskog 
veća grada Čačka u skladu sa članom 132. Poslovnika o radu Skupštine grada povukao sa 
dnevnog reda ovu tačku.

Veljko Negovanović je na osnovu člana 132. stav 4. Poslovnika o radu konstatovao da 
je ova tačka povučena sa dnevnog reda. 

DVADESETTREĆA TAČKA: Predlog odluke o korišćenju neiskorišćenih sredstava
                                                  samodoprinosa Mesne zajednice „Palilula“ Čačak

Uvodno izlaganje  po  ovoj  tački  dnevnog  reda  podnela  je  Nadežda  Vuksanović, 
načelnik Gradske uprave za opšte i zajedničke poslove.

Predsednik Skupštine je otvorio pretres.

Pošto se niko nije javio za reč, Skupština je, sa 40 glasova za,  donela 

O D L U K U
O KORIŠĆENJU NEISKORIŠĆENIH SREDSTAVA

SAMODOPRINOSA MESNE ZAJEDNICE „PALILULA“ ČAČAK,

u tekstu koji je odbornicima dostavljen u materijalu za sednicu Skupštine.

Odluka  je sastavni deo ovog zapisnika. 

DVADESETČETVRTA TAČKA: Odbornička pitanja i odgovori

Za  reč  se  javio  Miroslav  Jojić  koji  je  postavio  odborničko  pitanje  da  li  će  JP 
„Srbijavode“ početi sa realizacijom rekonstrukcije takozvane „kaskade“ (mesta gde se reka 
Kamenica  uliva  u  Moravu),  kod  Kamenog  mosta  u  Prijevoru,  jer  je  ovo  područje  sve 
ugroženije od poplava, a preti i rušenje mosta, ukoliko se uskoro nešto ne učini.



Predsednik Skupštine Veljko Negovanović je zatim, s obzirom da je dnevni red za 
današnju sednicu iscrpljen, zaključio tridesetšestu  sednicu Skupštine grada u 13 sati i  15 
minuta.

Ceo tok sednice Skupštine  je snimljen.

SKUPŠTINA GRADA ČAČKA
Broj: 06-41/10-I

10. jun  2010. godine 

          SEKRETAR                                                                            PREDSEDNIK
Skupštine grada Čačka,                                            Skupštine grada Čačka,
  Ljubodrag Petković                                                                          Veljko Negovanović

Zapisnik sa 36. sednice usvojen je na 37. sednici Skupštine grada, održanoj 6. i 8. jula 
2010. godine.


	Z a k lj u č a k

